

Technische Daten:

Nennspannung:	6 VDC
Arbeitsspannung:	3-9 VDC
Leerlaufdrehzahl:	114 U/min
Leerlaufstrom:	600 mA
Drehzahl im Dauerbetrieb:	105 U/min
Dauerstrom:	1,8 A
Dauerdrehmoment:	300 mNm
Spitzendrehmoment:	900 mNm
Übersetzung:	125:1
Gewicht:	130 g

Technical Data:

Rated voltage:	6 VDC
Operating voltage:	3-9 VDC
No load speed:	114 U/min
No load current:	600 mA
Constant speed:	105 U/min
Constant current:	1,8 A
Constant torque:	300 mNm
Peak torque:	900 mNm
Transmission:	125:1
Weight:	130 g

Einbauerklärung

Gemäß Maschinen-Richtlinie 2006/42/EG weisen wir darauf hin, dass es sich bei diesem Produkt um eine Einbaukomponente handelt, welche zum Einbau in eine Maschine bestimmt ist. Wir weisen zusätzlich darauf hin, dass Ihre Maschine auch die EMV-Richtlinie Nr. 2004/108/EG erfüllen muss. Es ist nicht ausreichend, den Motor alleine zu entstoren. Die Inbetriebnahme ist so lange untersagt, bis die Gesamtmaschine, in welcher der Motor eingebaut werden soll, den grundlegenden Schutzanforderungen der hier genannten EU-Richtlinien entspricht. Die Einhaltung dieser Richtlinien setzt den korrekten und fachgerechten Einbau voraus.

Declaration of Incorporation

With reference to Machinery Directive 2006/42/EG it has to be advised that this product has to be understood as installable component, which is designated for installation in a machine. Also it has to be advised that your machine must meet requirement of EMC-Directive 2004/108/EG. RFI suppression of motor only is not sufficient. The operating of our products is only allowed at the time stated that the machine/device in which the motor should be installed, do comply with the demands of EU-Directives. The compliance of the directive requires a correct and skilled installation.



CARSON-MODEL SPORT

by DICKIE-TAMIYA Modellbau GmbH & Co. KG
Werkstraße 1 DE-90765 Fürth/Germany

www.carson-modelsport.com

Getriebemotor Spindeltrieb
Spindle drive gearboxed motor
Art.-Nr. 500907106



Made in China